
PROTOKÓŁ NR 39/2020

z posiedzenia Komisji Zdrowia Spraw Socjalnych i Porządku Publicznego Rady Gminy 

Dąbrówka, które odbyło się w dniu 16 października 2020 roku.

Posiedzenie trwało od godz. 1100 do godz. 130<)

Na posiedzeniu komisji obecni byli:

1. Marcinkiewicz Andrzej - przewodniczący komisji,

2. Kuśkowska Helena - członek komisji,

3. Rasiński Tomasz - członek komisji,

4. Bielecki Kamil - członek komisji,

5. Piotr Bereda - członek komisji,

oraz:

• Dorota Wróbel - Zastępca Wójta Gminy Dąbrówka,

• Agnieszka Londzin - Sekretarz Gminy Dąbrówka,

• Joanna Jabłonowska - Kierownik Referatu Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Odpadami.

Przebieg posiedzenia komisji

Ad.l Otwarcie posiedzenia.
Otwarcia posiedzenia komisji dokonał Pan Andrzej Marcinkiewicz, powitał zebranych 

i poinformował, że porządek posiedzenia przedstawia się następująco:

1. Otwarcie posiedzenia,

2. Zaopiniowanie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wynajem części budynku 

na okres 10 lat w celu świadczenia usług medycznych

3. Sprawy bieżące,

4. Zakończenie posiedzenia.

Zebrani nie wnieśli uwag lub pytań odnoszących się do proponowanego porządku obrad.



Ad. 2 Zaopiniowanie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wynajem części budynku 

na okres 10 lat w celu świadczenia usług medycznych.
Komisja po długiej dyskusji wnioskuje o odrzucenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na wynajem części budynku na okres 10 lat w celu świadczenia usług medycznych.

4 głosów „za”,
1 głosów „wstrzymuję się”, 
przy obecności 5 radnych.

Ad. 3 Sprawy bieżące.
W sprawach bieżących pani Joanna Jabłonowska szczegółowo zreferowała tematy ochrony 

środowiska dotyczące:

• zakupu wagi do Punktu Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych 

w Dąbrówce,

Pani Joanna Jabłonowska poinformowała, że jesteśmy na etapie rozmów w sprawie zakupu 

ww. wagi. Specyfikacje wag są różne. Staramy się wybrać wagę samoobsługową w średnim 

przedziale cenowym z jak najlepszymi parametrami. Waga musi być dopasowana 

z wymiarami do PSZOK.

• ogrodzenia punkty Pszok,

Następnie pani kierownik poinformowała, że do 1 listopada zostanie wykonane ogrodzenie od 

strony cmentarza. Kontynuacja grodzenia nastąpi po zakupie wagi.

• egzekucja zaległości za wywóz odpadów,

W dalszej rozmowie przekazała informację dotyczącą programu obsługującego rozliczenia za 

odpady komunalne. Ze względu na zmianę programu, który wprowadził chaos, zaległości 

nastąpiły. Na dzień dzisiejszy wszystkie zaległości zostały wysłane do mieszkańców. 

W październiku zostanie wysłana kolejna lista upomnień. Głos w dyskusji zabrała pani 

Agnieszka Londzin informując, aby zwrócić uwagę na wysokie koszty wysyłek pocztowych. 

Przewodniczący pan Andrzej Marcinkiewicz zaproponował rozwiązanie dotyczące wysokich 

kosztów poniesionych z obsługą pocztową, aby przypomnienia o zapłacie rachunków za 

gospodarowanie odpadami dla mieszkańców były wysyłane drogą sms za pomocą programu 

„Groszek”.

• odbiór azbestu,

Pani Jabłonowska przekazała informację, że na drugą turę azbestu dostaliśmy 

dofinansowanie. Pani Joanna zgłosiła również, że w miejscowości Dręszew jeden 

z mieszkańców podrzucił nie zabezpieczony folią zdjęty z dachu azbest. Zostało wystosowane 

pismo do potencjalnego właściciela azbestu. Oświadczyła również, że istnieje baza azbestów, 

w której wszystkie wymiany dachów są spisane i każdy właściciel nieruchomości po zdjęciu 

azbestu z dachu będzie rozliczany.



• edukacja - ulotki dla mieszkańców w sprawie segregacji odpadów,

W sprawie edukacji mieszkańców dotyczącej segregacji odpadów mamy przygotowaną 

ulotkę, którą firma w miesiącu październiku rozwiezie mieszkańcom. Informacja zawierać 

będzie jak i gdzie wrzucać odpady.

• inwentaryzacja źródeł ciepła,

Rusza również inwentaryzacja źródeł ciepła. Będą po domach chodzić ankieterzy i spisywać 

informację na ww. temat. Jest to nowy program związany z ochroną powietrza, które całe 

Mazowsze musi przeprowadzić taki spis. Jeśli ankieter nie zostanie wpuszczony do domu to 

ma prawo wpisania w ankiecie, że właściciel posesji posiada tzw „ kopciucha”. Cała 

inwentaryzacja będzie wysłana do Urzędu Marszałkowskiego do końca stycznia 2021 roku.

Ad. 5 Zakończenie posiedzenia.
Następnie Przewodniczący Komisji - Andrzej Marcinkiewicz, mając na uwadze brak 

chętnych do dalszej dyskusji oraz wyczerpanie tematów zamieszczonych w porządku 

posiedzenia, zakończył posiedzenie Komisji Zdrowia, Spraw Socjalnych i Porządku 

Publicznego Rady Gminy Dąbrówka.

Na tym protokół zakończono.

1. Marcinkiewicz Andrzej
2. Kuśkowska Helena

3. Rasiński Tomasz

4. Bielecki Kamil....

5. Piotr Bereda


